华夏中文学校奖学金申请通知

尊敬的华夏学生和家长们,华夏中文学校奖学金将于本年度继续实施.具体内容如下:

- 1. **奖学金名称来源**:本奖学金是在华夏中文学校庆祝建校15周年之际设立,华夏中文学校奖学金管理评审委员会负责制定了奖学金评定和颁发方案。
- 2. **奖学金宗旨**:鼓励和表彰品学兼优的华裔高中学生,在华裔青少年中树立模范,激发华裔青少年学习汉语、弘扬中华民族传统文化的热情,并促进中文教育的发展。
- 3. 颁奖对象: 华裔应届高中11和12年级学生
- 4. 颁奖时间: 华夏中文学校2022-2023学年度结业典礼 (5/13/2023)
- 5. **颁奖人数及金额**: 一等奖学金 一名 \$1000元 二等奖学金 二名 \$500元
- 6. **申请条件**: a). 在华夏中文学校就读八年以上;
 - b). 应届高中11和12年级学生, 品学兼优;
 - c). 高中阶段GPA 在 4.5 以上;
 - d). 在中文学习方面取得突出成绩

(如 "华夏杯"文化知识竞赛. HSK考试, HOUSTON 地区中文演讲比赛, 或报刊投稿发表等);

- e). 积极参与华人社区有关文化活动;
- f). 生活在大休斯顿地区的华裔学生;
- 7. **申请及颁奖程序**: 华夏中文学校将公开面向休斯顿华人社区发布信息并接受申请。申请人须填写申请表及提交相关材料(详见申请表),中文学校奖学金管理评审委员会将于五月第一周进行评选安排面试并产生评选结果。所有奖项将在学年毕业典礼上正式颁奖。
- 8. 申请表索取及返还:

从即日起, 申请者请到总校或分校办公室索取申请表.填写完毕后,申请表请寄至:

Huaxia Chinese School 5925 Sovereign Dr., #115 Houston, Tx,77036

8. 申请截止日期:4月30日

华夏中文学校奖学金评选委员会 04/02/2023

Scholarship Application Form

Deadline – April 30, 2023

Last Name	First Name	Middle Initial
Home address		
City	State	Zip
Home phone ()	Emai	ll Address
Date of Birth	4 毕	夏中
Section II – Educational	Background	
High school you now attend		1371
Current Grade		
School address	女	
City	State	Zip
High School Phone Number	.(Date of entry
SAT I or PSAT (Attach a co	ppy of score report)	
Date Taken	$\overline{Verbal~Score}$ \overline{M}	Math Score Writing Score
SAT II (Optional, if more th	an one, choose the highest sco	ore)
Subject	Date Taken	Score
Section III Experience in I	Juavia Chinese School	
Section III Experience III I	Tuana Chinese School	

Section IV - Academic Honors

List up to Five most significant awards you have earned beginning with the most recent one (Attach proofs).

Subject	Date	Rank	Remark
	华!	夏夕	
	基		
	*	校	
	臣		

Section V – Extra Curriculum and Community Services Activities

List up to Five types of community or volunteer services you've accomplished (Attach proofs).

Subject	Period	Hours	Position	Remark

I			
ĺ			

The	Total Hours	of all	your volunteer work is about	Hours

Please list up to **Five** extra educational opportunities you have participated in (include any leadership positions you have held, clubs, camps, non-academic competitions, etc.)

Subject	Period	Position	Remark
	*	· ·	
	CH CH	INESES	

Section VI – TRANSCRIPT

Please attach a copy of your official transcript(s) showing grades and school rank received for each semester of high school.

Section VII - REFERENCES

Please ask two referen your references:	ces, at least one from your school, to submit a letter of recommendation. Please list the names of
Name:	
Relationship	
Name:	
Relationship	华夏女

Part VIII - Essay Questions

Please use **Two-Page** essay to describe the following topic:

How does learning Chinese language and culture and participating in Chinese community services & activities you're your personality development? (Based on your personal experience in Huaxia Chinese School)

Part IX – Signature Section

My signature indicates that all information in my application is complete, factually correct, and honestly presented. Further, I authorize the Huaxia Chinese School to verify any information contained in this.